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PROTOKÓŁ Nr 44/18

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 29 stycznia 2018 r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pani Małgorzata Joanna Szymańska - Skarbnik Gminy
3. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
4. Pan Tomasz Gorochowicz - Kierownik Referatu
5. Pan Marian Tadeusz Szeweluk - Dyrektor ZGK

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Krzysztof  Nikitorowicz  –  Przewodniczący
Rady Gminy Mielnik.

Pan  Wójt  Gminy  poprosił  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  punktu:  Zaopiniowanie
projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Zarządowi  Województwa
Podlaskiego.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XXVIII sesji  Rady
Gminy Mielnik:
1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Zarządowi Województwa Podlaskiego,
2) w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis,
3) w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy  Gminy  Mielnik  z  organizacjami

pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku
publicznego w roku 2018,

4) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017,
5) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 

2018-2032,
6) w sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  programu gospodarowania  mieszkaniowym

zasobem Gminy Mielnik na lata 2018-2022,
7) w  sprawie  wyboru  metody  ustalania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi i stawki tej opłaty,
8) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargowe  oddanie  w  dzierżawę  części

nieruchomości gruntowej na czas nieokreślony.
2. Analiza  stanu  gospodarki  odpadami  komunalnymi  w  celu  weryfikacji  możliwości

technicznych  i  organizacyjnych  gminy  w  zakresie  gospodarowania  odpadami
komunalnymi.

3. Informacja Wójta Gminy z wykorzystania funduszy sołectw oraz realizacji inwestycji za
2017 rok.

4. Sprawy różne.
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Do punktu 1(1).

Pan Wójt  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej
Zarządowi Województwa Podlaskiego. Dotyczy to dofinansowania kwotą 12 tys.zł (50 %)
budowy  odcinka  chodnika  o  długości  100  m  w  ciągu  drogi  wojewódzkiej  nr  640  w
miejscowości Moszczona Królewska.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Zarządowi  Województwa
Podlaskiego. 

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 1(2).

Pani Aneta Kasperuk – inspektor w UG Mielnik przedstawiła i omówiła projekt uchwały w
sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości w ramach pomocy pomocy de minimis oraz
przedstawiła uwagi zgłoszone prze radcę prawnego.

Komisje  Rady  dokonały  zmian  w  projekcie  uchwały,  zgodnie  z  sugestią  radcy
prawnego.

Komisje  Rady  12  głosami  za,  przy  2  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie
zaopiniowały zmieniony projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości w
ramach pomocy pomocy de minimis.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 1(3).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu
współpracy  Gminy  Mielnik  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2018,
Poinformował, że w podjętej wcześniej uchwale zabrakło zapisu  o ogłoszeniu jej w Dzienniku
Urzędowym  Województwa  Podlaskiego,  stąd  potrzeba  ponownego  jej  uchwalenia  wraz  z
właściwym zapisem.

Komisje  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Mielnik z organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w
roku 2018.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 1(4).  

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018.
Poinformował o budowie parkingu przy kościele i możliwości poświęcenia go 11 czerwca br.

Pan Henryk Symonowicz zapytał dlaczego gmina chce robić parking przy kościele,  skoro
teren ten stanowi własność parafii.
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Pan  Wójt odpowiedział,  że  gmina  podpisała  z  Parafią  Rzymsko-Katolicką  w  Mielniku
porozumienie w sprawie oddania tego terenu gminie w użytkowanie na okres 20 lat.
Poinformował również,  że na najbliższej  sesji  Pan Witold Ilinicz przedstawi przygotowany
projekt  pomnika-ławeczki  Aleksandra  Jagiellończyka,  który  stanie  przy  budynku  muzeum.
Pomnik wykonany zostanie z brązu a ławeczka z kamienia.

Pan Henryk Symonowicz zapytał  jakie  prace będą  wykonane przy modernizacji  budynku
policji.

Pan Wójt  Gminy –  będzie to  wewnętrzna przebudowa,  malowanie i  elewacja zewnętrzna
budynku.

Pan Krzysztof Nikitorowicz zapytał o zadanie inwestycyjne – rewitalizacja Góry Zamkowej.

Pan Wójt udzielił odpowiedzi, poinformował również o podpisaniu umowy o środki finansowe
na Rubinek i solary. W sprawach tych można już będzie ogłaszać przetarg.

Pan Paweł Grzegorz Pura zapytał o budowę świetlicy w Maćkowiczach.

Pan Henryk Symonowicz zapytał o budowę przedszkola w Mielniku.

Pan Wójt Gminy poinformował, że jest problem z projektem świetlicy w Maćkowiczach. Jeśli
będzie projekt, to pieniądze znajdą się.
Jeśli chodzi o przedszkole, to już w marcu br. budynek zostanie postawiony na hali. Termin
oddania  do  użytku  przedszkola  nie  jest  zagrożony.  Ogłoszono  już  przetarg  na  nadzór
inwestorski nad budową przedszkola.

Komisje  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 1(5).  

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2018-2032.

Komisje  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata
2018-2032.

(w zał. na str..............prot.)

(przerwa)

Do punktu 1(6).  

Pan Tomasz Gorochowicz przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Mielnik na lata 2018-2022.
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Komisje  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  programu  gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Mielnik na lata 2018-2022.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 1(7).  

Pan Wójt poinformował, że wycofuje z porządku obrad projekt uchwały w sprawie wyboru
metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej opłaty.
Wyjaśnił,  że nie zachodzi potrzeba zwiększenia stawki opłaty za śmieci,  jesteśmy w stanie
środkami budżetu pokryć zwiększony koszt nowej umowy na wywóz śmieci.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 1(8).  

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie
w dzierżawę części nieruchomości gruntowej na czas nieokreślony.

Komisje  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę części
nieruchomości gruntowej na czas nieokreślony.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 2.  

Pan Tomasz Gorochowicz przedstawił analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi w
celu weryfikacji możliwości technicznych i organizacyjnych gminy w zakresie gospodarowania
odpadami komunalnymi.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  analizę  stanu  gospodarki  odpadami
komunalnymi w celu weryfikacji możliwości technicznych i organizacyjnych gminy w zakresie
gospodarowania odpadami komunalnymi.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 3.  

Pan Wójt przedstawił informację z wykorzystania funduszy sołectw oraz realizacji inwestycji
za 2017 rok.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację z wykorzystania funduszy sołectw
oraz realizacji inwestycji za 2017 rok.

(w zał. na str..............prot.)
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Do punktu 4.  

Pan  Wójt poinformował,  że  w  sprawie  przystanku  w  Pawłowiczach  otrzymaliśmy  z
Podlaskiego Wojewódzkiego Zarządu Dróg dwie różne odpowiedzi. Musi być przygotowana
zatoka  przystankowa  (nasyp),  trzeba  wykonać  projekt  i  go  zatwierdzić.  Czekamy  na
pozwolenia w tej sprawie.

Pan Piotr Szpakowski poinformował o wgłębieniu na drodze wojewódzkiej w Moszczonie
Królewski, przy posesji nr 82. Sprawę trzeba zgłosić do Wojewódzkiego Zarządu Dróg.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

Przewodniczący Rady

           Krzysztof Nikitorowicz


